
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Lokaal als modewoord

Dit jaar is een belangrijk jaar voor de Dorpsstraat. In oktober 
stemt u voor het beleid in onze gemeente en provincie, nadat u in 
het voorjaar uw stem uitbracht voor de andere beleidsniveaus. In 
verkiezingsjaren duiken ook steevast nieuwe partijen op en het 
modewoord blijkt dit keer ‘lokaal’ te zijn. 

Je bent niet lokaal door luid te roepen dat je lokaal bent. Je 
toont het vooral door beleid te voeren dat rekening houdt met 
de lokale identiteit. We geloven dat we met de N-VA, met dit 
gemeentebestuur, daarop voor het eerst genoeg de nadruk legden. 
We pasten het concept van onze nieuwjaarsreceptie aan door ze 
elk jaar in een ander dorp te organiseren. Ook voor de feestelijk-
heden in de zomer worden steevast twee verschillende dorpen als 
gastheer geselecteerd. Op het vlak van mobiliteit namen we élke 
schoolomgeving onder de loep en proberen we de teken- en mu-
ziekacademie – waar dat mogelijk is – in elk dorp te organiseren. 
En zonder een dorp over te slaan huldigden we vier ereburgers, 
eentje per dorp. 

Verder vermeden we de klassieke wafelijzerpolitiek, want elk dorp 
heeft zijn eigen noden. In Wechel legden we het dorpscentrum 
en de schoolomgeving heraan en op de Vlimmersebaan komen 
nieuwe fi etspaden. In Gierle pakten we de Molenvelden aan, 
legden we een skatepark aan en doen we ons uiterste best om 

met alle instanties een oplossing te vinden voor de lawaaierige 
kasseien op de Singel. In Poederlee creëerden we een kerktuin, 
gaven we het oude gemeentehuis een nuttige invulling en zorgen 
we voor een openbaar toilet aan de Heggekapel. In Lille komt een 
lokaal dienstencentrum en een CADO nabij Lindelo, organiseren 
we een digipunt en een Mamadepot in het oude OCMW-gebouw, 
kwam er een nieuwe atletiekinfrastructuur en bleek de Balsak-
ker de beste locatie om het nieuwe zwembad te integreren in de 
bestaande sportsite.

Maar ook met onze partij zelf tonen we dat we in Lille 
geworteld zijn. Al meer dan tien jaar vindt u ons op de jaarmarkt 
en al meer dan tien jaar organiseren we jaarlijks een mosselfeest. 
Om de Lillenaren op een meer informele manier te ontmoeten, 
organiseren we buurtbabbels, quizzen, wafelenbak, zomerbarbe-
cues, lezingen, lentedrinks … En we bezorgen u ook al tien jaar 
drie tot vier keer per jaar een huis-aan-
huisblad om u op de hoogte te houden 
van wat we allemaal doen. Voor ons is 
dat en al het bovenstaande waarom wij 
lokaal zijn. 

Marleen Peeters
Uw burgemeester

Vincent Goossens uit Poederlee, onze schepen van onder andere Sport, 
Ruimtelijke Ordening en Patrimonium, wil uw Kempische stem nog meer 
laten doorklinken in Brussel. Daarom steunt hij de federale N-VA-lijst op 
plaats 19. Op 9 juni 2024 staat hij op uw kiesformulier als één van de enige 
kandidaten uit Lille. Dat vraagt om een gesprek.

Welke federale materie vind je interessant? En zijn er voor jou echte 
breekpunten?
Vincent: “Vanuit mijn achtergrond als jurist volg ik de onderwerpen justitie 
en veiligheid van zeer dichtbij. Een goede en vlot werkende justitie is van 
essentieel belang voor een democratie. Het inkorten van de lange doorloop-
tijden, het versnellen van de traag werkende informatisering en het aanpak-
ken van de falende strafuitvoering, moeten het vertrouwen van de bevolking 
in justitie herstellen. Daarnaast interesseert het communautaire me ook heel 
erg. Via het confederalisme kunnen we werken aan een Vlaanderen en 
Wallonië die hun eigen keuzes kunnen maken. Zo kunnen we focussen op 

Lees verder p. 2  

Vincent 
Goossens
19de plaats
Kamer

Verkiezingen 9 juni

Vincent Goossens 19de plaats Kamer
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onze eigen pro-
blemen, met onze 
eigen oplossingen 
en onze eigen 
centen. Beide zaken 
zijn wat mij betreft 
cruciaal. Vertrou-
wen in justitie en 

geloof in de rechtsstaat zijn ongelooflijk 
belangrijk, zeker in woelige tijden.”
“Als jonge gast maak ik me ook echt 
zorgen over de financiële toestand van 
België. De federale begroting gaat diep 
in het rood en de schulden stijgen jaar na 
jaar. En dat zonder uitzicht: Vivaldi dreigt 

opnieuw het geld bij de Vlaamse midden-
klasse te zoeken. Daarbovenop zijn de 
uitdagingen op het vlak van sociale zeker-
heid, pensioenen, defensie … gigantisch. 
De huidige toestand is echt niet langer 
houdbaar, daarom is het confederalisme 
essentieel.”

Zie je opportuniteiten om de Lilse 
bezorgdheden naar Brussel te brengen 
en nieuwe inzichten mee te brengen
naar Lille?
Vincent: “Ik combineer de job van 

schepen met die van adviseur op het 
N-VA-partijsecretariaat. Zo kan ik de 
kortere lijnen gebruiken en vind ik 
bijvoorbeeld snel de juiste contactpersoon 
om problemen aan te kaarten op kabinet-
ten. Brussel heeft naar mijn mening wat 
meer Kempische nuchterheid en gezond 
verstand nodig. En laat dat nu net twee 
zaken zijn die ik kan bijbrengen. Daar-
naast vergaar je in Brussel heel wat 
informatie, ideeën, subsidiemogelijkheden 
… die ik snel kan oppikken en kan door-
geven aan onze gemeentelijke ambtena-
ren. Uiteindelijk komt dat de Lilse burger 
ten goede.”

Vervolg van p. 1

Nieuwjaarsdrink N-VA Lille 
bracht veel volk op de been
In januari organiseerden we onze voorjaarsdrink met twee 
N-VA-gedeputeerden als gastspreker. Zij hadden het over 
de provincie en wat de provincie doet voor de inwoners van 
Lille en van de andere Kempense gemeenten. 

De hapjes waren overheerlijk. Die kwamen 
uiteraard van bij een lokale ondernemer.

Lille is fi nancieel gezond
Als partij in het gemeentebestuur heb je een legislatuur de tijd om zaken in gang te zetten. Investeren doe je omdat 
noodzakelijke infrastructuur ontbreekt. We vertrokken bij onze investeringen steeds van een uitgewerkt en haalbaar plan. 
Geen onbecijferde gemeentehuisrenovaties voor deze ploeg! Er zijn schulden gemaakt om te kunnen investeren, maar er is geen 
begrotingstekort. Met de onderstaande grafieken illustreren we dat we nog steeds een gemeente zijn met een aanvaardbare 
schuld en lage belastingen. 

Opcentiemen onroerende 
voorheffi ng

Aanvullende personenbelasting 
in procent

Schulden in 2022 in euro 
per inwoner

1.0008006004002000

€ 756

Gemiddelde van 
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Vlaams Gewest

€ 897

Gemiddelde alle 
gemeentes provincie Antwerpen

€ 840
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Belfi us-cluster

€836

+
€ 300*

Gemiddelde alle gemeentes 
Vlaams Gewest

€1.257

Gemiddelde alle 
gemeentes provincie 
Antwerpen

€1.018

Lokaal bestuur 
Lille

Lokaal bestuur 
Lille
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Nieuwe sportsite opent haar deuren
Op 27 april vindt de o�  ciële opening van de nieuwe geïntegreerde sportsite Balsakker 
plaats. We zijn ongelofelijk blij dat we dit project hebben kunnen realiseren binnen de 
zes jaren die een legislatuur telt. 

Haalbaar plan
Het doet ons terugdenken aan de actie 
van Jong N-VA Lille in augustus van 
2014, bij het zwembad dat toen al twee 
jaar gesloten was. En we kijken terug 
naar onze vorige campagne, waarin we 
als enige partij van een nieuw zwembad 
een speerpunt maakten. Daarna volgde 
een juridisch dichtgetimmerd traject om 
de juiste partner te vinden, zonder dat 
concurrenten daarna een juridische strijd 
konden aangaan. Dankzij een haalbaar 
plan krijgt de burger nu een zwembad en 
andere uitgebreide accommodatie op een 
volledig vernieuwde sportsite.

Multifunctioneel zwembad
Bij het ontwerp van het zwembad hebben 
we aan alle doelgroepen gedacht. Het 
heeft de juiste afmetingen voor wed-
strijden, een beweegbare bodem voor 
senioren en andere doelgroepen en een 
afgeschermd watergewenningsgedeelte 
voor de allerkleinsten. 

Verbroederen in de cafetaria
Verder is er op de vernieuwde site een 
fitness en een nieuwe cafetaria, die 
gebruikt kan worden door alle gebruikers 
van de sportsite. Op die manier kunnen 
zaalsporters en glijbaanavonturisten ver-
broederen rond hun strafste verhalen.

Uitgebreid buitengedeelte
Buiten is er een groot skatepark in beton, 
een nieuwe speeltuin, twee beachvolley-
balvelden en nieuwe infrastructuur voor 
de Lilse atletiekvereniging, waaronder 
een volledig vernieuwde piste en een 
nieuw scheidsrechterslokaal.

Samenwerking Sportoase: 
goed onderhoud verzekerd
Er wordt veel gepraat over de jaarlijkse 
vergoeding die de gemeente aan Sport-
oase betaalt. Dat bedrag omvat echter veel 
meer dan wat vaak wordt voorgesteld. 
Het omvat de volledige uitbating van de 
binneninfrastructuur. Daar valt ook de 
tegemoetkoming onder die de gemeente 
ook nu al bijlegt voor het gebruik van de 
sporthallen door verenigingen en inwo-
ners. Er werd juridisch vastgelegd dat na 
afloop van de samenwerking de gebou-
wen in goede staat overgedragen worden 
aan de gemeente. Degelijk onderhoud is 
dus verzekerd. 

Bijna dagelijks open
Waar het vroegere zwembad in uitblonk 
was het aantal dagen dat het gesloten was. 
Wilde u heel vroeg of heel laat zwemmen? 
Op zaterdagnamiddag of op zondag? Dan 
was u eraan voor de moeite, want dan was 
het zwembad gesloten. Daarnaast sloot 
het in de zomermaanden ook nog eens 
verschillende weken. Bij de nieuwe sport-
site werd bedongen dat het zwembad 362 
dagen van het jaar geopend zal zijn.

Zeldzaam zwemwater in Vlaanderen
Op 4 maart publiceerde bijna elke Vlaamse krant een schrijnend verhaal: steeds minder zwembaden zorgen voor te weinig zwemuren voor 
schoolkinderen en verschrikkelijk lange busritten. Kinderen kunnen alsmaar minder goed zwemmen, terwijl het kunnen zwemmen belangrijk 
is voor de eigen veiligheid, aan zee of bij andere grote waterpartijen. Dat is in Lille binnenkort verleden tijd en daar zijn we trots op!

www.n-va.be/lille
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